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ZÁPIS 
z členské schůze KCHČ konané 

v Mlýnhotelu Vílanec u Jihlavy dne 5.3.2023 
 

PROGRAM ČS: 
 
1. Zahájení a kontrola usnášení schopnosti členské schůze  
2. Volba předsedajícího, zapisovatele a dvou osob pověřených sčítáním hlasů a ověřením zápisu 

členské schůze  
3. Schválení navrženého programu členské schůze  
4. Zpráva prezidentky Spolku  
5. Zpráva jednatele Spolku  
6. Zpráva hlavní poradkyně chovu Spolku  
7. Zpráva ekonoma Spolku  
8. Zpráva předsedkyně Kontrolní komise Spolku  
9. Místa a počet jedinců na popisném svodu  
10. Projednání a změna bodu 5.6. Stanov spolku (zastupování člena spolku)  
11. Projednání prezentování výsledků svodu na webových stránkách Klubu – Řád popisného svodu 
12. Projednání bodu 6.2. Zápisního řádu spolku Chovatel uchovňuje v klubu, pod kterým chová  
13. Vyhodnocení a předání pohárů TOP ČIVAVA a KLUBOVÝ ŠAMPION KCHČ  
14. Diskuse: Paní Renata Wollerová – povinnost výstavy pro uchovnění  
15. Závěr a schválení usnesení členské schůze 
 
 
Ad 1) Schůzi zahájila prezidentka Spolku paní Regina Plouharová ve 13:00 h. Na ČS bylo přítomno 

19 členů Spolku s 19ti hlasovacími mandáty . 
 
Ad 2) ČS zvolila za předsedající Reginu Plouharovou (19 hlasů pro), za zapisovatele Ivanu 

Součkovou  (19 pro), za sčitatele hlasů paní Barboru Nedorostovou  (19 pro) a paní Milenu 
Machovou (19 pro). 

 
Ad3) Na základě požadavku paní Wollerové předsedající přednesla návrh na změnu programu tak, 

že se bod 14. předsune před bod 10. , dále se zeptala, zdali má někdo k programu doplňující 
návrhy, či připomínky. Program byl schválen s uvedenou změnou (19 pro) 

 
Ad 4) Prezidentka spolku paní Plouharová zhodnotila práci výboru, který se sešel v roce 2022 

celkem 4x a řešil běžné věci okolo chodu klubu, okolo chovu, okolo výstav a také řešil prohřešky 
členů a v neposlední řadě se již druhý rok zabýval stížností Chihuahua klubu. Informovala o 
průběhu výstav v roce 2022. Na 2 klubových výstavách v areálu Konopiště posuzovali rozhodčí 
z Chorvatska paní Suzane Šimon a pan Olivier Šimon. Na výstavu v sobotu bylo přihlášeno 136 
jedinců a na výstavu v neděli 90 jedinců. Na klubové výstavě 17.9.2022 ve Vílanci posuzoval 
rozhodčí ze Slovenska pan Vladimír Javorčík. Na tuto výstavu bylo přihlášeno celkem 97 čivavek. 
Na základě zkušeností z výstav a popisných svodů apelovala na chovatele, aby dbali na chov 
zdravých jedinců, odpovídajících standardu plemene a poskytovali chovatelský servis novým 
majitelům štěňat. Také s odvoláním na ekonomickou situaci ve společnosti a klesající poptávku 
vyzvala členy, aby dobře zvážili a naplánovali každý svůj vrh. 

 
Ad 5) Jednatel spolku pan Souček informoval o změně ve spolkovém rejstříku na základě změn ve 

výboru a KK během loňské členské schůze. Dále informoval o vyplývajících změnách kontaktních 
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údajů u partnerů a dodavatelů spolku a u banky, kde má spolek vedené účty. Informoval o 
změně čísla bankovního účtu kvůli sloučení Equa bank s Raiffeisen bank. Poděkoval paní Kurucz 
za předání agendy jednatele a paní Slukové za vedení webových stránek klubu během 
předešlého období. Dále informoval o změnách v normativech spolku, která vyplývaly z usnesení 
loňské členské schůze. Výbor se v roce 2022 sešel celkem 4x, viz zápisy z výborových schůzí. 
V roce 2023 výbor připravuje a organizuje 4x popisný svod a 3x klubovou výstavu. Během roku 
2022 pan Souček jednal s firmou Pohodové Info o nabídce SW, který pomáhá ve vedení agendy 
a administrativy spolku ( vedení členské základny, komunikace se členy, vedení agendy HPCH, …) 
SW však zatím nenabízí takové možnosti, aby se vyplatilo jej v našem klubu využít.  
 

Ad 6) Zpráva hlavní poradkyně chovu, paní Lucie Šimkové 
- v roce 2022 se narodilo celkem 1607 štěňat . 
- v našem spolku bylo evidováno v roce 2022 192 vrhů, 627 štěňat (324psů, 303fen) 
- importováno bylo 35 jedinců (12 psů, 23 fen). 
- byly 4 popisné svody (Brno, 2x Praha, Konopiště při KV). 
- apelovala na důsledné vyplňování žádostí o krytí. 
- navrhla a představila změnu v administrativě krytí a zápisu štěňat do PK. Změna přinese 
chovatelům méně administrativy a nižší náklady na poštovné. Výbor bude konkrétně o změně 
informovat prostřednictvím klubového webu.  

 
Ad 7) Ekonom Spolku paní Blanka Saksová seznámila ČS s hospodařením a se stavem financí   

v pokladně, na běžném a spořícím účtu. Informovala, že výbor rozhodl, že nebude pro rok 2023 
měnit výši klubových poplatků. 

 
Ad 8) Předsedkyně kontrolní komise paní Hana Pertlová přednesla zprávu o činnosti kontrolní 

komise. Informovala o změně v obsazení KK po minulé členské schůzi a také o novém rozdělení 
funkcí. KK řešila jedno odvolání členky spolku proti rozhodnutí v kárném řízení. Rozhodnutí 
výboru KK potvrdila. KK provedla kontrolu účetnictví dle 19.11.2022 a to za období 1.11.2022 až 
19.11.2022. Konstatovala, že účetnictví je vedeno správně a pečlivě. Konstatovala, že usnesení 
z minulé členské schůze je plněno ve všech bodech a promítnuto do normativů Spolku. 

      
Ad 9) Viceprezidentka klubu paní Markéta Palmová informovala o místech a účasti na jednotlivých 

popisných svodech v roce 2022. Na popisný svod v Brně bylo přihlášeno jen 6 jedinců z Moravy. 
Pro Moravu je problematické a nákladné zajistit rozhodčího i svod samotný. Po diskusi nad 
tématem byl formulován návrh k hlasování: V Řádu popisného svodu, v článku I Úvodní 
ustanovení a účel popisného svodu vypustit pasáž: „… a minimálně jeden z nich na území 
regionu Morava“ Hlasováno (pro 19) 

 
Ad 14) /předsunutý na základě schválení programu/ Diskuse: paní Renata Wollerová přednesla 

odůvodnění a požadavek na zrušení povinné výstavy jako podmínky pro uchovnění. Z následné 
diskuse byl formulován návrh k hlasování: Zrušit povinnost absolvovat min.1x CAC výstavu se 
známkou výborná, nebo velmi dobrá. Hlasováno (pro 3/ proti 13/ zdržel se 3). 

           
Ad 10) Prezidentka spolku paní Plouharová informovala o rozkladu právní citace občanského 

zákoníku ohledně zastupování při hlasování na členských schůzích. Na základně proběhlé 
diskuse byl formulován návrh k hlasování: Změna stanov v článku 5. Členská schůze, bod 5.6 
takto: „ Zastupování člena Spolku na členské schůzi je možné na základě originálu úředně 
ověřené plné moci“. Kontrolu plných mocí na členské schůzi provádí člen Kontrolní komise při 
prezenci. Hlasováno (pro 17/proti 2) 
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Ad 11) Prezidentka paní Plouharová otevřela diskusi nad nutností zveřejňovat na webu klubu 
výsledky popisných svodů. Z diskuse vyplynul návrh: V Řádu popisného svodu, v článku II Obsah 
a zásady popisného svodu, ods.1 vypustit větu: „ Výsledky svodu jsou prezentovány na 
webových stránkách klubu.“ Hlasováno ( pro 17/ proti 0/ zdržel se 2) 

   
Přestávka v konání členské schůze – v době přestávky odjely 3 členky. K hlasování dále přítomno 
16 členů 

 
Ad 12) K projednání bodu 6.2. Zápisního řádu spolku „Chovatel uchovňuje v klubu, pod kterým 

chová.“ vystoupila prezidentka spolku a informovala o jednání na ČMKU za přítomnosti zástupců 
KCHČ a CHK ČR , kdy nám bylo vyčítáno, že nedodržujeme jednotné chovné podmínky a to právě 
zmíněným článkem Zápisního řádu. Přítomné jsme ujistili, že tento článek není v praxi 
uplatňován a chovné jedince z druhého klubu náš klub respektuje a naši členové je v chovu 
reálně a bez sankcí využívají. Komise ČMKU nám doporučila tento článek v Zápisním řádu 
upravit. Z následné diskuse byl formulován návrh k hlasování: V Zápisním řádu vypustit článek 
6.2. „Chovatel uchovňuje v klubu, pod kterým chová.“ Hlasováno (pro11/ proti 4/ zdržel se 1)    
Z diskuse byl formulován návrh k hlasování: V Zápisním řádu, v článku 7 Krytí, bodě 7.12 doplnit 
na konec větu: „Chovatel je povinen dodržovat veškeré  podmínky a záznamy ve svodové kartě 
daného jedince a řídit se jimi.“  Hlasováno (pro 16) 

 
Ad 13) Vyhlášení výsledků a předání cen TOP ČIVAVA a KLUBOVÝ ŠAMPION 

Předsedající pogratulovala a předala poháry a diplomy majitelům jedinců, kteří získali tituly 
Klubový šampión a majitelům vítězů a všech účastníků celoroční soutěže TOP ČIVAVA 2022 

   
Ad 15) Závěr a schválení usnesení ČS 

Jednatel spolku pan Roman Souček  přečetl ČS usnesení, které ČS schválila. Hlasování (16 pro) 
Předsedající paní Regina Plouharová ukončila ČS v 17:00 hod. 

 
Dne: 5.3.2023 
 
 
                                                                                                                    
Zapsala:   Ivana Součková …………………………….             
 
 
 
 
Předsedající ČS:  Regina Plouharová ……………………………. 
             
 
 
 
Barbora Nedorostová …………………………….     Milena Machová ……………………………. 
 
 
 
 
 
                


